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Dr. Horváth Dominik – diákjólétért felelős elnökségi tag 
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Sövegjártó Virág – kutatásszervezésért és tudományért 
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Vályi Nagy Dávid – hallgatói szolgáltatásokért és    
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Előzetesen kiküldött napirendi pontok: 
 

1. Elnökségi tagok beszámolója 
2. Felügyelő Bizottság tájékoztatója 
3. 2024. évi költségvetés beszámolója 
4. 2025. évi költségvetés elfogadása 
5. Alapszabály módosítás 
6. Külhoni Program ügyrendjének elfogadása 
7. Tájékoztató Az Egyetem Ilyen eseménysorozatról 
8. Ajánlás a felsőoktatási intézmények keretei között megvalósuló 

gólyatáborok szervezésével és lebonyolításával kapcsolatban 
9. Fejlesztési javaslatok a duális képzés megerősítésére 
10. EFOTT 2025 
11. Egyebek 

 
Végleges napirendi pontok: 
 

1. Elnökségi tagok beszámolója 
2. Felügyelő Bizottság tájékoztatója 
3. 2024. évi költségvetés beszámolója 
4. 2025. évi költségvetés elfogadása 
5. Alapszabály módosítás 
6. Külhoni Program ügyrendjének elfogadása 
7. Tájékoztató Az Egyetem Ilyen eseménysorozatról 
8. Ajánlás a felsőoktatási intézmények keretei között megvalósuló 

gólyatáborok szervezésével és lebonyolításával kapcsolatban 
9. Fejlesztési javaslatok a duális képzés megerősítésére 
10. EFOTT 2025 
11. Egyebek 

  



 

 

 
Eszterhai Marcell: Köszönt mindenkit, megnyitja a Közgyűlést, majd a 

Himnusz eléneklését követően köszönetet mond a BME-nek, hogy helyszínt 

biztosítanak a rendezvénynek. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a napirend 

megkezdése előtt köszönetet szeretne mondani a jótékonysági 

kampányban résztvevőknek és átadja a szót Szilágyi Soma 

programvezetőnek. 

Szilágyi Soma: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy kilenc intézmény vett részt a 

Vöröskereszttel közös Több lett?Maradhat! adománygyűjtő akcióban. Bronz 

plakettet kapott az EKKE, ezüstöt a BGE, aranyat az ELTE, platina pakettet 

pedig a MATE. Oklevelet kapott a DE, a PE, az SZE, a BME, valamint az NKE.  

Eszterhai Marcell: Megköszöni mindenkinek a részvételt és reményét fejezi 

ki, hogy a későbbiekben még többen csatlakoznak. Felkéri a Felügyelő 

Bizottságot, hogy állapítsa meg az ülés összehívásának szabályosságát, 

valamint a mandátumszámot. 

Nagy Péter: Megállapítja, hogy a Közgyűlés szabályosan lett összehívva és a 

425 mandátumból 231 van jelen, majd mandátumellenőrzés céljából 

megkéri a mandátumot vivőket, hogy emeljék magasba mandátumaikat. 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy minden mandátum beérkezett, az ülés 

határozatképes. 

Eszterhai Marcell: Felkéri a jegyzőkönyv vezetésére Pintér Sándor 

Benedeket. 

Pintér Sándor Benedek: Vállalja a jegyzőkönyv vezetését. 

Eszterhai Marcell: Szavazásra bocsátja, hogy a levezető elnöki feladatokat ő 

lássa el a Közgyűlésen. 

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett megszavazta Eszterhai 

Marcellt az ülés levezető elnökeként. 

Eszterhai Marcell: Ismerteti a végleges napirendet a Közgyűléssel. 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a Választmány kedden elfogadta a 



 

 

napirendet, majd megkérdezi, hogy van-e bárkinek módosító javaslata. 

Javaslat hiányában szavazásra bocsátja a napirendet. 

 

I. napirendi pont: Elnökségi tagok beszámolója 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést a beszámolók elhangzásának 

és elfogadásának menetéről. Tájékoztatja a Választmányt, hogy a Magyar 

Közlönyben megjelent a MAB Plénum összetétele, Csépe Valéria elnöki 

helyét Dr. Szilágyi János Ede (ME) veszi át. A hallgatói delegált Menyhárt 

Barbara helyett Eszterhai Marcell lesz. Az ESU-ban tisztújítás zajlott le, Varga 

Levente végrehajtó bizottsági helyét Koós Bálint vette át, így továbbra is van 

magyar tag a vezetőségben. MRK-ban is történt tisztújítás, Borhy Lászlótól 

Merkely Béla veszi át a tisztséget. Kucsera Tamás Gergely korábbi HÖOK-

elnök lett a METU rektora, valamint az MRK magánegyetemek tagozatának 

elnöke. A MIK új elnöke Turi Ádám, korábbi Pázmány EHÖK elnök. A Neptun 

Munkacsoport jól halad. Külön köszöni a BME és az OE képviselőinek 

segítségét és a munkacsoportba beletett munkájukat és energiájukat. 

Jelenleg egy Neptunba integrált chatbot kialakítása van folyamatban, de 

egyéb fejlesztések is várhatóak szeptemberig. Jövőkép pontokkal is halad a 

HÖOK, viszont voltak olyanok, amiket át/tovább kellett gondolni. 

Hamarosan Tomi keresi az EHÖK elnököket a szakmai gyakorlatokkal 

kapcsolatos pont kapcsán. A hallgatói szenátusi számokkal kapcsolatos 

felmérés is megkezdődött. Idegennyelv-tudással kapcsolatos ponttal Virág 

kezdett el foglalkozni. Kultkredit beindult, azonban több intézményben 

elérhetővé kell tenni, jelenleg 10-11 intézménynél van. Feladat megvizsgálni, 

hogy ahol nincs, ott hol akadt el ez a folyamat. Testnevelés kurzusokkal 

kapcsolatos felmérés, valamint a digitális ügyvitel, az önkéntesség és az 

OMHV pontokkal kapcsolatos munka befejeződött, ezek disszeminációja 

még hátra van. Vezetőképző óta választmány nem volt, de 3 informális 

Elnökök Tanácsa is volt. A Nemzeti Ifjúsági Stratégiáról már hallhatott 



 

 

mindenki, legutóbbi állomása csütörtökön, Győrben volt. A legutóbbi NIS 

2009-ben került elfogadásra és 2024-ig tartott, ennek lesz egy új formája a 

NIT lebonyolításával. Ha bárkinek kérdése van, keresse Virágot. Integrációs 

rendezvények szervezőinek felkészítőjét megtartotta a HÖOK a BME-n, a 

visszajelzések beépítése folyamatos. Idén volt ilyen először, de szeretnénk 

még tartani, viszont két részre szedve: csapatvezetőként, kezdőként 

gólyatáborba menőknek, valamint a főszervezői brigád számára. Májusban 

lezajlott a HÖOK Focikupája is. Volt Év Egyeteme Díjátadó Gála is a KIM 

szervezésében. Megkérdezi a Választmányt, hogy van-e kérdés, hozzászólás 

a napirendi pont kapcsán. 

 

Elnökök Tanácsa koncepció lényege az volt, hogy kicsit kötetlenebbül 

lehessen beszélgetni az EHÖK elnökökkel. Jelenlegi választmányi struktúra 

problémája, hogy nem követi le az intézményeken belüli választási 

ciklusokat (pl. már nem képviselő, megszűnik a jogviszonya, egyetemet vált), 

valamint a választás is merev folyamat. Ezt a módosítást az októberi KGY-n 

szeretné végigvinni, bármilyen megjegyzést vár. Ennek pilotjaiként 

tekinthetünk a fórumokkal kapcsolatos kezdeti megbeszélésekre. 

 

A HÖOK elnökségének legtöbb idejét az elmúlt időben a fórumok tették ki, 

14 helyen járt a HÖOK, június 23-án lesz az utolsó, Debrecenben. A 

részletekről külön napirendi pontban fog beszámolni. 

 

Felkéri Paragh Bianka elnökhelyettest, hogy tartsa meg beszámolóját. 

 

Paragh Bianka: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a HÖOK továbbra is keres 

kommunikációs munkatársat, a jelentkezés továbbra is nyitott. Tájékoztatja 

a Közgyűlést, hogy a Jövőkép program mely pontjai vannak folyamatban és 

mely pontok zárultak le, valamint mik jelennek meg feladatként a 

későbbiekben. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy mely 16 projekttel foglalkozik 



 

 

az Elnökség az EFOTT kapcsán, külön kiemelve a Sportoló Nemzettel közös 

Tekerj az EFOTT-ra! és Fuss az EFOTT-ra! programokat.  

Eszterhai Marcell: Felkéri Zelenák Dávid szervezetfejlesztésért felelős 

alelnököt, hogy tartsa meg beszámolóját. 

Zelenák Dávid: Örömét fejezi ki, hogy 15 intézmény van jelen. Biztatja a 

résztvevőket, hogy igyekezzenek minél többekkel ismerkedni, beszélgetni, 

ugyanis ez a rendezvény a legjobb platform erre. Tájékoztatja a Közgyűlést 

a HÖOK kitelepüléséről az EFOTT fesztiválon, emellett felhívja a képviselők 

figyelmét, hogy a HÖOK kitelepülése a hökösök számára találkozási 

pontként is fog szolgálni, keressék fel minél többen. 

Eszterhai Marcell: Felkéri Dr. Ábrahám Tamás jogi és szabályzati ügyekért 

felelős elnökségi tagot, hogy tartsa meg beszámolóját. 

Dr. Ábrahám Tamás: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a gólyatábori 

ajánlásról külön napirendi pontban fog beszélni. Kéri az intézményeket, 

hogy töltsék ki a jegyzettámogatás kapcsán kiküldött emailhez tartozó 

kérdőívet. Buzdítja a jelen lévőket, hogy csatlakozzanak a futáshoz és a 

tekeréshez. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a biciklitárolók telepítése 

folyamatos, a fele telepítésre került, viszont vannak intézmények, ahol 

problémás az előrehaladás.  

Eszterhai Marcell: Felkéri Bódig Péter rendezvényszervezésért felelős 

elnökségi tagot, hogy tartsa meg beszámolóját. 

Bódig Péter: Kéri, hogy az EFOTT-on megrendezésre kerülő Karneválra 

minél többen jelentkezzenek. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a GT 

RoadShow-ra az EFOTT utáni vasárnapig van lehetőség jelentkezni. Jelzi, 

hogy változtak az aktivitások, valamint az universum.hu és az OHEP 

kitelepülését is lehet igényelni, úgyhogy ne hagyják utolsó pillanatra a 

jelentkezést. Meghirdeti az EFOTT szombati napján este hétkor 

megrendezésre kerülő Csinnadrattát. 

Eszterhai Marcell: Felkéri Dr. Horváth Dominik diákjólétért felelős elnökségi 

tagot, hogy tartsa meg beszámolóját. 



 

 

Dr. Horváth Dominik: Ismerteti az önköltséges hallgatók 

ösztöndíjlehetőségeinek jogi hátterét, lehetőségeit és nehézségeit. 

Tájékoztatja a Közgyűlést a folytatólagos jogviszony körülményeiről. 

Tájékoztatja a Közgyűlést a HÖKletdoboz állapotáról. Megkezdődött a 

Szenátusok vizsgálata és kéri az intézményeket a tájékozódás segítésében.  

Eszterhai Marcell: Felkéri Koós Bálint külügyekért felelős elnökségi tagot, 

hogy tartsa meg beszámolóját. 

Koós Bálint: Tájékoztatja a Közgyűlést az ESU és a V4+ Hallgatói 

Szövetségben lezajlott változásokról és aktualitásokról, mint a májusban, 

Budapesten tartott szövetségi találkozó, valamint az ESU tisztújításáról, ahol 

a tíz elnökségi tagból nyolc személy a HÖOK-éval hasonló értékeket vall és 

érdekeket képvisel. Megköszöni az ESU-s tisztségéből leköszönő Varga 

Levente munkáját és segítségét. Tájékoztatja a Közgyűlést a határon túli 

magyarokat ért atrocitások kapcsán elfogadott ESU állásfoglalásról, 

valamint arról, hogy az EFOTT fesztiválon a V4+ programokkal és a politikai 

pártok ifjúsági tagozatainak kitelepülésével fog foglalkozni. Invitál mindenki 

a V4-esekkel való találkozóra.  

Eszterhai Marcell: Felkéri Nagy Róbert hallgatói egészségért felelős 

elnökségi tagot, hogy tartsa meg beszámolóját.  

Nagy Róbert: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a vezetőképzőn Dominikkal 

közösen a mentális egészség témakörével foglalkoztak. Tájékoztatja a 

Közgyűlést, hogy a KIM-mel tárgyalt egy új orvos ösztöndíj létrehozásáról, 

amellyel a regionális orvoshiányt igyekeznének csökkenteni. A munkaanyag 

elkészítésében köszöni az orvosképző intézmények segítségét. Felhívja a 

jelen lévők figyelmét, hogy az őszi félévvel kapcsolatban aktívan 

megkezdődtek az OHEP időpontfoglalások, aki eddig nem kereste fel és 

részt kíván venni a programban, az tegye meg. Kiemeli, hogy a Gólyatábor 

RoadShow során is van lehetőség az OHEP kitelepülés megrendelésére, 

valamint az EFOTT-on is jelen lesz a program. Tájékoztatja a Közgyűlést az 



 

 

idei Tekerj az EFOTT-ra! útvonalának módosulásáról és invitálja a 

jelenlévőket a részvételre. 

Eszterhai Marcell: Felkéri Sövegjártó Virág tudományszervezésért és 

kutatásért felelős elnökségi tagot, hogy tartsa meg beszámolóját. 

Sövegjártó Virág: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy Mátyus László lett az 

OTDT új megválasztott elnöke. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy felkérést 

kapott, hogy részt vegyen a Nemzeti Ifjúsági Stratégia megalkotásában. 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az EFOTT-on az ifjúsági tagozatokkal, a 

konferenciával, illetve közéleti beszélgetésekkel foglalkozik. Megköszöni 

azoknak, akik részt vettek Az egyetem ilyen fórumsorozatban. Invitál 

mindenkit a július 11-i beszélgetésre, amelyen Eszterhai Marcell mellett 

Kovács Péter, a NIT elnöke és Molnár Dániel, a DOSZ elnöke fognak 

beszélgetni a Nemzeti Ifjúsági Stratégiáról. 

Eszterhai Marcell: Felkéri Vályi Nagy Dávid hallgatói szolgáltatásokért 

felelős elnökségi tagot, hogy tartsa meg beszámolóját. 

Vályi Nagy Dávid: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a duális képzésekről 

külön napirendi pontban lesz szó. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az EFOTT 

kapcsán a házigazda Széchenyi István Egyetem ügyeivel foglalkozik. 

Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az önkéntességgel kapcsolatos Jövőkép 

pont pilot verzióját végzik Győrben, ennek befejeztével és a tanulságok 

levonásával pedig országosan is igyekeznek kiterjeszteni.  

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a beszámolókról való 

szavazás a Felügyelő Bizottság tájékoztatója után fog következni és a 

Közgyűlés egyelőre szavazás nélkül halad tovább. 

 

II. napirendi pont: Felügyelő Bizottság tájékoztatója 

 

Eszterhai Marcell: Felkéri Nagy Pétert, hogy tartsa meg a Felügyelő 

Bizottság tájékoztatóját. 



 

 

Nagy Péter: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a befizetések jól állnak, a jelen 

lévők közül mindenki megtette. A szankciós rendszert az adatszolgáltatások 

kapcsán sikerként könyveli el. 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek kérdése 

Paragh Bianka elnökhelyetteshez. Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a 

beszámolót. 

A Közgyűlés 229 igen, 0 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadta Paragh 

Bianka elnökhelyettes beszámolóját. 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek kérdése 

Zelenák Dávid szervezetfejlesztésért felelős alelnökhöz. Kérdés hiányában 

szavazásra bocsátja a beszámolót. 

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta Zelenák Dávid 

szervezetfejlesztésért felelős alelnök beszámolóját. 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek kérdése 

Dr. Ábrahám Tamás, jogi és szabályzati ügyekért felelős elnökségi taghoz. 

Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

A Közgyűlés 229 igen, 2 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta Dr. Ábrahám 

Tamás jogi és szabályzati ügyekért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek kérdése 

Bódig Péter rendezvényszervezésért felelős elnökségi taghoz. Kérdés 

hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta Bódig Péter 

rendezvényszervezésért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek kérdése 

Dr. Horváth Dominik diákjólétért felelős elnökségi tag beszámolójához.  

Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

A Közgyűlés 229 igen, 0 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadta Dr. Horváth 

Dominik diákjólétért felelős elnökségi tag beszámolóját. 



 

 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek kérdése 

Koós Bálint külügyekért felelős elnökségi taghoz. Kérdés hiányában 

szavazásra bocsátja a beszámolót. 

A Közgyűlés 229 igen, 0 nem, 2 tartózkodás mellett elfogadta Koós Bálint 

külügyekért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek kérdése 

Nagy Róbert hallgatói egészségért felelős elnökségi taghoz. Kérdés 

hiányában szavazásra bocsátja a beszámolót. 

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta Nagy Róbert 

hallgatói egészségért felelős elnökségi tag beszámolóját. 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek kérdése 

Sövegjártó Virág tudományszervezésért és kutatásért felelős elnökségi 

taghoz.  

A Közgyűlés 229 igen, 2 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta Sövegjártó 

Virág tudományszervezésért és kutatásért felelős elnökségi tag 

beszámolóját. 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek kérdése 

Vályi Nagy Dávid hallgatói szolgáltatásokért és önkéntességért felelős 

elnökségi tagnak a beszámolójához. Kérdés hiányában szavazásra bocsátja 

a beszámolót. 

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta Vályi Nagy 

Dávid hallgatói szolgáltatásokért és önkéntességért felelős elnökségi tag 

beszámolóját. 

Eszterhai Marcell: Megkérdezi a Közgyűlést, hogy van-e valakinek kérdése  

Tőczik Benedek (PPKE): Kifejezi támogatását a Választmány reformja 

kapcsán és problémaként tekint arra, hogy a PPKE legnagyobb egyházi 

intézményként jelenleg nem rendelkezik mandátummal a 

Választmányban. Aziránt érdeklődik, hogy a korábbi egyházi régió 

valamilyen formájú újraindítására van-e lehetőség. 



 

 

Eszterhai Marcell: A kérdésre válaszolva kifejti, hogy a reformot az elnökség 

fogja kidolgozni, majd ezt viszik a Választmány elé, melynek véleményét 

becsatornázva tájékoztatják és kérik ki a Közgyűlés véleményét. További 

kérdés hiányában szavazásra bocsátja az elnöki beszámolót. 

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta Eszterhai 

Marcell elnök beszámolóját. 

 

III. napirendi pont: 2024. évi költségvetés beszámolója 

 

Eszterhai Marcell: Felkéri Ritzl András kabinetfőnököt a napirendi pont 

megtartására. 

Ritzl András: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a könyvelővel közösen 

végezték el a beszámoló elkészítését, valamint jelzi, hogy a kivetített 

dokumentumon az adószám tévesen szerepel. Tájékoztatja a Közgyűlést, 

hogy a HÖOK likviditása stabil, a kifizetésekkel nincsenek elmaradások. 

Eszterhai Marcell: Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a 2024-es 

költségvetés beszámolóját. 

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta a HÖOK 2024. 

évi költségvetésének beszámolóját. 

 

IV. napirendi pont: 2025. évi költségvetés elfogadása 

 

Ritzl András: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a kivetített képen hol láthatják 

forráeloszlást és a főösszegeket, valamint arról, hogy a támogatói 

okiratokban meghatározottaktól tíz százalékban lehet eltérni. Tájékoztatja a 

Közgyűlést, hogy a működési forrás 30 százalékos forrásbővítést kapott. 

Változásként megemlíti, hogy a Stipendium Hungaricum Program és a 

Diaszpóra Program innentől egy okiratban kerül biztosításra, de a költségeik 



 

 

továbbra is külön kezelendők. További újdonság a megjelent Hallgatói 

Egészségtervező Program, ami önálló forrásból dolgozik.  

Eszterhai Marcell: Kérdés hiányában szavazásra bocsátja a 2025-ös 

költségvetés beszámolóját. 

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta a HÖOK 2025. 

évi költségvetésének tervezetét. 

 

V. napirendi pont: Alapszabály módosítás 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a Külhoni Program 

ügyrendjének megállapítása, ezáltal a program intézményesült 

működésének elősegítése miatt van szükség az ASZ módosítására.  

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta az 

Alapszabály módosítását. 

 

VI. napirendi pont: Külhoni Program ügyrendjének elfogadása 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy bár a Külhoni Program 10 

éve a HÖOK szerves része, azonban a keretei korábban nem voltak 

meghatározva. A program tagjai között megfogalmazódott igény, hogy a 

HÖOK által kinevezett programvezető mellett legyen egy maguk közül 

választott vezetője is. Az ezzel kapcsolatos anyagot június 4-én a program 

tagjaival közösen a HÖOK és mindenki támogatta. Tájékoztatja a Közgyűlést 

az apróbb, stilisztikai és technikai változásokról, amiket az ügyrendben a 

HÖOK és a program tagjai tenni kívánnak. Kérdés és hozzászólás hiányában 

szavazásra bocsátja a kérdést. 

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta a 

módosítókat. 

Az ügyrendhez kötődő kérdés és hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja 

az ügyrendet. 



 

 

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta a Külhoni 

Program ügyrendjét. 

 

VII. napirendi pont: Tájékoztató Az Egyetem Ilyen: 

eseménysorozatról 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az elmúlt két hónap 

nagyon intenzív volt, a fórumok tematikája pedig folyamatosan változott a 

visszajelzések tükrében. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy idáig 14 

intézménybe látogatott el a HÖOK, de egy alkalom még lesz a féléven. A 

következő lépcsőfokot jelentő hallgatói szavazás pedig augusztusban és 

szeptemberben kerül majd lebonyolításra, azonban a közösségi média 

felületeken addig is elérhetőek kisebb kérdőívek. Úgy gondolja, hogy a 

fórumokat, intézménylátogatásokat érdemes lenne ciklusonként 

megtartani, hogy közelebb kerülhessen a HÖOK a hallgatókhoz és a 

képviselőkhöz. 

  



 

 

VIII. napirendi pont: Ajánlás a felsőoktatási intézmények 
keretei között megvalósuló gólyatáborok szervezésével és 
lebonyolításával kapcsolatban 
 

Eszterhai Marcell: Felkéri Dr. Ábrahám Tamást, hogy tartsa meg a napirendi 

pontot. 

Dr. Ábrahám Tamás: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a HÖOK amiatt 

kezdett foglalkozni a gólyatáborok témakörével, mert ez a sajtóban is 

sokszor kényes pont, illetve a HÖOK célja a tagintézmények számára egy 

átfogó védőháló biztosítása, valamint képzések tartása. Kiemeli, hogy nem 

egy erős jogi kötelék megalkotása a cél, hanem egy ajánlás megalkotása, 

amire a gólyatáborokkal kapcsolatos attitűd megváltozása miatt van 

szükség. Kiemelten fontosnak tartja a felelősségi körök tisztázását és a 

felelősségi szintek megalkotását és a szolgáltatókkal, szolgáltatásokkal (pl. 

biztonsági, egészségügyi személyzet) kapcsolatos feladat- és hatáskörök 

tisztázását. Felhívja a gólyatábort szervezők figyelmét továbbá az 

adatkezelésre és az ezzel kapcsolatos hatályos jogszabályok betartására, 

különös tekintettel az egészségügyi adatokra vonatkozóan. 

Szerdahelyi Boldizsár: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a MOME-n elkezdtek 

beszélgetni arról, hogy hogyan lehetne minél széleskörűbben biztosítani a 

részvételi lehetőséget, különös tekintettel a hátrányosabb anyagi helyzettel 

érkező hallgatók számára. Aziránt várna javaslatokat, hogy erre milyen 

megoldások léteznek. 

Dr. Ábrahám Tamás: Kiemeli, hogy az egyes GT-kben különböző 

hagyományok, szokások vannak. Emiatt úgy gondolja, hogy az ajánlásnak 

átfogóan kell összefoglalnia és nem szabad túlszabályozni. Személyes 

példaként említi, hogy a költségek évről évre egyre nagyobbak, 

racionalizálni kell a költést. 

Eszterhai Marcell: Megemlíti, hogy a hallgatók szociális helyzetéről a HÖK a 

gólyatábori időszakban nem rendelkezik adatokkal, szerinte mindig 

érdemes az intézménnyel tárgyalni és tudatosítani az egyetemi vezetésben 



 

 

a gólyatábor közösségi szerepét és fontosságát a hallgatók életében, ezáltal 

plusz forrásokat szerezni az egyetemtől. 

Dr. Ábrahám Tamás: Ösztönzi a képviselőket, hogy intézmények között is 

kommunikáljanak többet a gólyatáborokról, ugyanis a gólyatáborok sokszor 

hathatnak egymásra, érdemes megismerni egymás jó gyakorlatait nem 

csak a lebonyolítás, de az anyagi háttér megteremtése kapcsán is. 

Eszterhai Marcell: Arra sarkallja a jelen lévőket, hogy mélyedjenek el az 

anyagban és annak egyes részeit bátran használják fel egyetemi fórumokon. 

Megköszöni Tomi munkáját, majd szavazásra bocsátja a kérdés. 

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta „A 

felsőoktatási intézmények keretei között megvalósuló gólyatáborok 

szervezésével és lebonyolításával kapcsolatban” című ajánlást. 

 

IX. napirendi pont: Fejlesztési javaslatok a duális képzés 
megerősítésére 
 
 
Eszterhai Marcell: Felkéri Vályi Nagy Dávidot a napirendi pont 

megtartására. 

Vályi Nagy Dávid: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy egy harminc oldalas 

dokumentumról van szó, úgyhogy igyekszik csak a lényegi elemeket 

kiemelni. A dokumentum háttereként említi az EHÖK elnökök és Hankó 

Miniszter Úr közötti tárgyalásokat, amely kapcsán az ágazatirányítás 

fogalmazta meg azt az igényt, hogy a hallgatók mutassák be, mit látnak és 

gondolnak a duális képzés kapcsán, amely jelenleg főleg műszaki és 

gazdaságtudományi területeken működik. A dokumentum javasolja a 

blokkosított és projektalapú oktatás erősítését, a célzottan duális formában 

tanuló hallgatóknak szóló közösségi és mentálhigiéniás lehetőségeket, 

valamint a vállalati partnerek minél aktívabb bevonását és anyagi ösztönzők 

teremtését. Javasolja továbbá a 2019-ben megalkotott „fehér könyv” 

felülvizsgálatát. 



 

 

Eszterhai Marcell: Megköszöni Dávid munkáját, valamint kiemeli, hogy 

Dávid duális képzésben tanul, emiatt kapta meg a projektet. További 

munkát igényel, hogy az anyag minél több intézményben és minél több 

szinten megjelenhessen. Kérdés vagy hozzászólás hiányában szavazásra 

bocsátja az anyagot.  

A Közgyűlés 231 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta a „Részletes 

fejlesztési javaslatok a duális képzés megerősítésére” című előterjesztést. 

 

X. napirendi pont: EFOTT 2025 

 

Eszterhai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az ülést követően egy 

pénzügyi tudatossággal kapcsolatos előadás, valamint egy izraeli-iráni 

konfliktushoz köthető előadás várható. Felkéri Budai Marcellt a napirendi 

pont megtartására. 

Budai Marcell: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a fesztiválszakma nehéz 

helyzetben van, amire példa a Sound, a Kolorádó és a Bánkitó fesztivál 

bezárása is. Bemutatja a Közgyűlésnek a fesztivál térképét, valamint rövid 

tájékoztatót tart a jegyeladások helyzetéről. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy 

a hökös kedvezmény lehetőségeivel a továbbiakban is tudnak élni, valamint, 

hogy a vezetőképzőre is ingyenes helyeket tudnak szerezni. Idén megnövelt 

vízvételi pontokkal, valamint több tűzoltókocsival készül a fesztivál a por 

csökkentésére és a megfelelő hidratálás biztosítására. A buszos 

közlekedésben is fejlődni próbál a fesztivál, ebben köszöni Dreiszig Dániel 

segítségét. Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy idén 20-21 felsőoktatási 

intézmény települ ki, ami szintén rekord, valamint debütál az Educatio 

Summer, aminek keretein belül naponta 2000 középiskolás kap ingyen 

belépőt a nappali területre. Zenei téren diszkósátorral, valamint techno 

helyszínnel bővül a fesztivál, végül kiemeli a sör árát, amely az idei fesztiválon 

790 forint lesz. 

 



 

 

X. napirendi pont: Egyebek 

 

Eszterhai Marcell: Felszólítja a jelen lévőket, hogy akinek van egyebe, az 

jelezze. 

Varga Levente: Megkéri az intézmények képviselőit, hogy reagáljanak a 

május 22-én kiküldött, jegyzettámogatással kapcsolatos kérdőívre. 

Bódig Péter: Ismerteti a jelenlévőkkel a pénteki és szombati napok 

programját, valamint a vasárnapi távozás körülményeit. 

Eszterhai Marcell: 15:43-kor lezárja az ülést. 
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